
Zápis SKOH 

schůze výboru 20131011 

Sportovní klub odbíjené Hlinsko 
dne 11. 10. 2013 ve 20:00h penzion U Tvrze 

 
Přítomni: Michal Půža (MP), Pavla Sodomková (PS), Eliška Vokáčová (EV), Václav Málek (VM) 
Omluvena: Iva Vlčková (IV) 
 
Úkoly z předchozí porady: 

 

20130905 – 1.a) – vzhledem k tomu, že se nemění název klubu, není nové razítko třeba. 
20130905 – 1.b) – zatím není realizováno, čekáme na potvrzení stanov z MVCR, abychom mohli založit účet. 
20130905 – 1.c) – z důvodu nepřítomnosti IV, nebylo řešeno. 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: všichni členové výboru SKOH 
 
20130905 – 1.f) – EV vybrala příspěvky – předá na další schůzi IV 

- členské příspěvky zaplatí všichni členové ve výši 300,- Kč + ti co hrají registrované soutěže, zaplatí tzv. 
příspěvek na sezónu, který je odvislý od úrovně soutěže 

- příspěvek na sezónu pro rok 2013/2014– ženy 500,- Kč a muži 2000,- Kč 
- přesný postup úhrady a doplatků bude stanoven na další schůzi po dohodě s IV 

Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: IV, MP 
 
20130905 – 1.g) – nemáme poštovní schránku, pošta nyní chodí na sportoviště a p. Kábele nás bude vždy 
informovat o došlé korespondenci. 
20130905 – 1.i) – zatím nejsou vypsány žádné pro nás dostupné granty 

- za oddíl bude granty řešit Lukáš Procházka 
- EV je ve sportovní komisy města Hlinska a bude informovat členy výboru o městských grantech 
- EV informovala o nových pravidlech uplatňování městských grantů a nyní prověří u D. Breberové 

aktuální stav, který sdělí na příští schůzi 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: EV 

- o všech připravovaných žádostech o granty musí být předem informován MP (muži, ženy, ostatní) 
Termín: ihned  Zodpovídá: všichni členové oddílu SKOH 
 
20130905 – 1.j) – MP zašle návrh VM a Lindě Vojancové k připomínkování, aby mohlo být schváleno na další 
schůzi. 
Termín: 20. 10. 2013  Zodpovídá: MP 

- je třeba projednat ve všech oddílech náměty na sponzoring a připravit na příští schůzi ke schválení 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: všichni členové výboru SKOH 
 
20130905 – 2.a) – MP vyřešil s p. Kábelem všechny technické požadavkly, dále do šaten přiveze nábytek. 
20130905 – 2.b) – prozatím se neřeší a do budoucna bude správce sportovišť. 
20130905 – 2.c) – původně schválený poplatek 500,- Kč není třeba, podařilo se stránky zprovoznit na stávajícím 
prostředí. VM řeší s T. Hrozkem, plánovaný termín spuštění stránek je do 25. 10. 2013. 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: VM 

- všechny oddíly si určí správce stránek, kteří budou udržovat stránky v aktuálním stavu 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: vedoucí jednotlivých oddílů 
 
20130905 – 4.) – PS zašle MP termín, kdy se sejdou. 
Termín: 18. 10. 2013  Zodpovídá: PS 
 
20130905 – 5.) – aktuálně řeší VM s Lindou Vojancovou – o aktivitách budou průběžně informovat MP. 

- v případě zájmu je MP k dispozici k diskuzi dalších návrhů (logo, prezentace, apod.) 
 
Všechny ostatní úkoly z předchozí porady byly splněny. 



Projednávané body: 

1. Příjem nových členů – EV donese příspěvky a kontakty na nové členy. Dle stanov, musí výbor schválit 
členství všem členům. Členství bude schvalováno na pravidelných schůzích výboru SKOH.  

Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: EV 
 

2. Internetové stránky 
a. předpokládané spuštění stránek – 25. 10. 2013 
b. přístupy nových členů do klubového internetu – zajistí VM a bude informovat na další schůzi 
c. kontakty na internetových stránkách všech členů – zajistí VM 
d. nový mail – volejbal@hlinsko.cz – bude používaný při oficiální korespondenci s ostatními 

institucemi a aktuálně je přesměrovaný na MP a VM 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: VM 
 

3. VM vytvořil formulář členských příspěvků a předal EV. 
4. MP odeslal na město Hlinsko žádost o finanční příspěvek (peníze z automatů) – aktuální stav je 47 členů. 
5. MP chce napsat do Hlineckých novin prosincového vydání (10. 11. musí být zasláno na Infocentrum), co se 

od léta odehrálo v našem klubu a jaké máme plány do budoucna – zajistí VM a Linda Vojancová – zašlou 
návrh MP do 31. 10. 2013. 

Termín: 31. 10. 2013  Zodpovídá: VM 
 

6. Nové míče v hale – po dohodě MP a T. Paděry škola již nebude využívat skříňku. MP umístil do skříňky 
seznam a je povinností každého člena, aby rozdíly neprodleně nahlásil! Nové míče se nesmí ze skříně brát! 

Termín: ihned  Zodpovídá: všichni členové oddílu SKOH 
 

7. Mládež – do příští schůze si připraví členové výboru náměty na postupy a cíle s prací mládeže. 
Termín: 25. 10. 2013  Zodpovídá: všichni členové výboru SKOH 
 
 

Další termín schůze je 25. 10. 2013 v 18h, hospoda U Tvrze. 

V Hlinsku dne 17. 10. 2013 

 

 Michal Půža 

předseda SKOH 

mailto:volejbal@hlinsko.cz

